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Interpelacja

Zwracam się z uprzejmą prośbą o zmianę oznakowania dróg na

skrzyżowaniu ul. ks. Ludwika Ruczki z uI. Towarową w Kolbuszowej, tak aby

ul. ks. Ludwika Ruczki byłą ulica głowną biegnącą od ul. Tyszkiewiczów do

ul. Rzeszowskiej . Zmianata miałaby polegać na ustanowieniu ul. Towarowej jako

drogi podrzędnej, a ul. ks. Ludwika Ruczki drogą posiadającą od początku do

końca pierwszeństwo przejazdu.

Powyzsze uzasadniam tym, że od początku projektowania ul. ks. Ludwika

Ruczki przęz lJrząd Miejski w Kolbuszowej założęnie było, aby połączyc

ul. Ęszkiewiczów z ul. Rzeszowską jako drogę głowną. Przy projektowaniu tej

drogi została wykonana odpowiednia nawierzchnia i odpowiednie obciążenie,

dostosowując do tego klasę tej drogi. Ulica Towarowa posiada mniejszą, niszą

klasę drogi i powinna byc drogą podrzędną. Nie jest to tylko moja opinia, jest to

opinia wielu mieszkańców miasta, ktorzy zobowiązali mnie do wystąpienia z tą

interpelacją. W ramach tej interpelacji proszę rcwnięż o zaprojektowanie

i wykonanie przejścia dla pieszych na sl<rzyżowaniu ul. ks. Ludwika Ruczki

i Rzeszowskiej i jego prawidłowe oznakowania.

Równocześnie przypominam o składanej interpelacji na sesji RadY

Miejskiej w Kolbuszowej o zagrożeniu jakie występuje na ulicy ks. Ludwika

Ruczki obok firmy Piast iAdmill, przęzza\ewanię tej ulicy wodą, ktora w okresie

zimowym staje się lodowiskiem. Proszę o uwzględnienie tego przy p|anowaniu

odśnieżania na terenie miasta.
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